
PROTOKÓŁ                                
z XLIV Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 29 grudnia 2022 roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 29 grudnia 2022 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się XLIV Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady witając członków Zarządu, radnych, gości, pracowników 
Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
16 radnych, nieobecnych 5 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Feliks Łaszcz, Zbigniew Piątek, Zbigniew 
Paszko, Piotr Waśko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku 
obrad zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Feliks Łaszcz, Zbigniew Piątek, Zbigniew 
Paszko, Piotr Waśko ):  

- 16 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Na salę przybył radny Zbigniew Piątek. Od tego momentu w Sesji udział bierze 17 radnych.  

Ad.3 
Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji z dnia 29 listopada 2022 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XLIII Sesji  
z dnia 29 listopada 2022 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XLIII Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko):  

- 16 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Protokół został przyjęty. 
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Ad.4 
Przedłożenie projektu budżetu powiatu na 2023 rok oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023 – 2036. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036 oraz projekt budżetu powiatu na 2023 rok przygotowany 
przez Zarząd Powiatu przesłany został radnym w dniu 15 listopada br. na skrzynki e-mail  przez Skarbnika 
Powiatu. Materiały te były również przedmiotem szczegółowej analizy Komisji stałych Rady Powiatu na 
wspólnym posiedzeniu w dniu 6 grudnia 2022 r. Przewodniczący prosił Panią Skarbnik o krótkie 
omówienie projektu WPF-u i projektu budżetu.  

Skarbnik Powiatu w pierwszej kolejności omówiła pokrótce projekt wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036. Informacja przekazana została   
w formie prezentacji multimedialnej, której wydruk w formie papierowej stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.  

Następnie Skarbnik Powiatu omówiła projekt budżetu powiatu na 2023 rok. Informacja 
przekazana została w formie prezentacji multimedialnej, której wydruk w formie papierowej stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

W trakcie wypowiedzi Skarbnika Powiatu na salę przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu   
w Sesji udział bierze 18 radnych.   

Ad.5 

Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok,  
o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2023-2036 oraz  
o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał radnym kolejno: 

- treść Uchwały Nr SO-14/0952/242/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2022 roku w sprawie opinii  o projekcie uchwały budżetowej Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego na 2023 rok, w której RIO wyraziła opinię pozytywną z uwagą w pkt II. 10 
uzasadnienia o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego projekcie uchwały 
budżetowej na rok 2023. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- treść Uchwały Nr SO-14/0957/242/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                 
w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2022 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, w której RIO wyraziła opinię pozytywną   
z uwagą w pkt II. 6 uzasadnienia o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na 
lata 2023-2036.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

- treść Uchwały Nr SO-14/0951/733/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2022 roku w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego 
w projekcie uchwały budżetowej  Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w roku 2023, w której RIO 
wyraziła opinię pozytywną o możliwości sfinansowania deficytu budżetu. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad.6 

Odczytanie opinii Komisji stałych Rady o projekcie uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał kolejno opinie Komisji stałych Rady Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego   o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na 2023 rok. 

Wszystkie Komisje wyraziły opinie pozytywne. 
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Pisemne opinie Komisji stałych Rady w przedmiotowej sprawie stanowią załączniki od nr 12 do   
nr 17 do niniejszego protokołu. 

Ad.7 

Odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii o opiniach wszystkich Komisji 
stałych Rady w sprawie projektu uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

Skarbnik Powiatu wyjaśniła, iż Zarząd Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego na swym 
posiedzeniu w dniu 08 grudnia 2022 roku szczegółowo zapoznał się z opiniami wszystkich Komisji stałych 
Rady Powiatu w sprawie projektu uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok podejmując w tej sprawie 
stosowne stanowisko, które odczytała. Zarząd Powiatu wyraził opinię pozytywną. 

Przedmiotowe stanowisko stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8 

Odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
dotyczącej projektu uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

Skarbnik Powiatu odczytała stanowisko Zarząd Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z dnia 15 
grudnia 2022 roku, z którego wynika, że Zarząd szczegółowo zapoznał się z Uchwałą  Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2022 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na 2022 rok.  

Zarząd Powiatu zaakceptował tą opinię bez zastrzeżeń.    

Przedmiotowe stanowisko stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Ad.9 

Dyskusja 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036 i projektem uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok.  

 Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Przewodniczący zamknął ten punkt, przechodząc do kolejnego. 

Ad.10 

Wniesienie autopoprawek Zarządu Powiatu do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-
2036 oraz do projektu uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady  oddał głos Skarbnikowi Powiatu. 

Pani Skarbnik w pierwszej kolejności przedłożyła radnym propozycję autopoprawek do 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036. 

AUTOPOPRAWKI Projekt WPF na 2023-2036 – zał. nr 20 do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Skarbnik przedłożyła radnym propozycję autopoprawek do uchwały budżetowej 
powiatu na 2023 rok zgłoszonych przez Zarząd Powiatu. 

AUTOPOPRAWKI projekt uchwały budżetowej na 2023 rok – zał. nr 21 do niniejszego protokołu. 

Ad.11  

Dyskusja nad autopoprawkami Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad autopoprawkami Zarządu Powiatu do projektu 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036 oraz do projektu budżetu powiatu na 2023 rok. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

Przewodniczący zamknął ten punkt, przechodząc do kolejnego. 
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Ad.12 

 Głosowanie nad autopoprawkami zgłoszonymi przez Zarząd Powiatu do projektu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036. 

Rada Powiatu przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawek zgłoszonych przez Zarząd 
Powiatu do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2023-2036 w wersji wcześniej przedłożonej przez Skarbnika Powiatu. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- za przyjęciem autopoprawek głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

Autopoprawki do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2023-2036 zostały przyjęte.  

Ad.13 

 Głosowanie nad autopoprawkami zgłoszonymi przez Zarząd Powiatu do projektu uchwały 
budżetowej  powiatu na 2023 rok. 

Rada Powiatu przystąpiła do głosowania nad przyjęciem autopoprawek zgłoszonych przez Zarząd 
Powiatu do projektu uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok w wersji wcześniej przedłożonej przez 
Skarbnika Powiatu. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko): 

- za przyjęciem autopoprawek głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

Autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2023 rok zostały przyjęte.  

Ad.14 

Głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2023 – 2036. 

Rada Powiatu przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023 – 2036 wraz ze 
zmianami przyjętym w punkcie 12 dzisiejszej Sesji. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIV/278/2022 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023 – 2036 została podjęta i stanowi załącznik 
nr 25 do niniejszego protokołu. 

Ad.15 

Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Rada Powiatu przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwały budżetowej 
powiatu na 2023 rok wraz ze zmianami przyjętym w punkcie 13 dzisiejszej Sesji. 



str. 5 
 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych,  
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIV/279/2022 w sprawie uchwały budżetowej na 2023  rok została 
podjęta i stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 Przewodniczący Rady złożył gratulacje Zarządowi Powiatu z okazji uchwalonego budżetu powiatu 
na 2023 rok, a Skarbnikowi Powiatu podziękowania jego przygotowanie.  

Ad.16 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022-2036, czy radni mają 
pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036.   

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2020-2036, stosunkiem głosów: 6 za, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022-
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18  radnych (nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XLIV/280/2022  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2022-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, stosunkiem głosów: 6 za, 0 
przeciwnych i 0 wstrzymujących.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XLIV/281/2021  w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok  została podjęta 
i stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

c) zmiany Uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 marca 
2022 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 marca 2022 roku   
w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2022 roku, który radni otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 
marca 2022 roku w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIV/282/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/231/2022 Rady 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 29 marca 2022 roku w sprawie określenia zadań 
finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku 
została podjęta i stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 

d) wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim i Powiatem 
Obornickim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim i Powiatem 
Obornickim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego, który radni 
otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim   
i Powiatem Obornickim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
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W związku z powyższym Uchwała Nr XLIV/283/2022 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 
pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim i Powiatem Obornickim w zakresie powierzenia zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego została podjęta i stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 
protokołu. 

e) wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim i Powiatem 
Wałeckim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim i Powiatem 
Wałeckim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego, który radni 
otrzymali wcześniej, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim   
i Powiatem Wałeckim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIV/284/2022 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 
pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim i Powiatem Wałeckim w zakresie powierzenia zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego została podjęta i stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu. 

f) planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady 
Powiatu na I półrocze 2023 roku,    

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie planu 
pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na   
I półrocze 2023 roku, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na I półrocze 2023 roku, 
pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na   
I półrocze 2023 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Feliks Łaszcz, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XLIV/285/2022 w sprawie planu pracy Rady Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego oraz planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na I półrocze 2023 roku została podjęta   
i stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu. 
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Ad.17  

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XLIII a XLIV Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta Sławomir Kryger uzupełnił informację pisemną o posiedzenie Zarządu Powiatu, 
które miało miejsce w dniu 21 grudnia 2022 r. Wcześniej jednak korzystając z okazji bycia przy głosie   
w imieniu Starosty, Zarządu Powiatu i w swoim własnym podziękował Szanownej Radzie Powiatu zarówno 
za podjętą uchwałę odnośnie WPF-u jak i uchwałę budżetową na 2023 rok. Życzył wszystkim aby mimo 
wszystko realizacja tych dwóch uchwał przebiegała bardziej pomyślnie i w bardziej sprzyjających 
okolicznościach niż to miało miejsce przy przygotowywaniu tych dwóch projektów w jakże trudnym czasie 
dla nas wszystkich.  

 Zarząd na posiedzeniu w dniu 21 grudnia 2022 r. w bloku dotyczącym gospodarowania mieniem 
powiatu rozpatrzył: 

- wniosek Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie o wyrażenie zgody na bezprzetargowe 
wydzierżawienie, dotychczasowemu dzierżawcy, powierzchni pod automaty sprzedające. Dokładnie są 
to 2 automaty o 1,5 m2 pow. Z uwagi, że dotychczasowe 2 postępowania przetargowe zakończyły się 
niepowodzeniem, gdyż nie wpłynęły żadne oferty, Zarząd wyraził zgodę na bezprzetargowe 
wydzierżawienie tej powierzchni dotychczasowemu dzierżawcy; 

- wniosek Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie o wyrażenie zgody na bezprzetargowe 
wynajęcie powierzchni reklamowej. Temat dotyczy szyldu reklamowego firmy, która wynajmuje 
pomieszczenia na parterze budynku Szpitala w związku ze sprzedażą aparatów słuchowych. Zarząd 
wyraził zgodę na wynajęcie powierzchni reklamowej przed budynkiem Szpitala; 

- prośbę Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance o odpowiedź na wniosek gminy Trzcianka   
o wyrażenie zgody na dysponowanie działką na cele budowlane w związku z planowaną przebudową 
skrzyżowania ulic w Trzciance tj. Mickiewicza i Staszica. Zmiana ta zakłada wykonanie na tym 
skrzyżowaniu – skrzyżowania o ruchu okrężnym. Jest tam kawałek gruntu, który zahacza o własność 
powiatu, stąd konieczność tejże zgody na dysponowanie tym gruntem na potrzeby wykonania tej 
inwestycji. Zgoda pozytywna Zarządu; 

- prośbę Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o wyrażenie zgody na likwidację środków trwałych. 
Tutaj sprawa dotyczyła starego ogrodzenia zdemontowanego podczas budowy nowej sali jak i chodnika 
asfaltowego, który został zastąpiony nowym z kostki brukowej, na części nowej sali. Zgoda pozytywna 
Zarządu.   

  Zarząd rozpatrzył również wniosek Stowarzyszenia „Pomagajmy Dzieciom” o wyrażenie zgody na 
dokonanie zmian w budżecie placówki „Przyjazny Dom” w Trzciance w ramach posiadanych środków. 
Dokładnie chodziło o przesunięcie 12 tys. zł pomiędzy paragrafami, z pochodnych od wynagrodzeń na 
wynagrodzenia pracowników. Zgoda Zarządu.   

  W sprawach z zakresu edukacji – podjęto dwie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne przekazanie sprzętu komputerowego otrzymanego z Ministerstwa Zdrowia na rzecz Zespołu 
Szkół w Czarnkowie oraz Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej. Swego czasu była możliwość 
pozyskania takiego sprzętu z Ministerstwa Zdrowia, na ten apel odpowiedziały nasze dwie placówki ww. 
ZS w Czarnkowie otrzymał 35 zestawów komputerowych, MOS w Białej otrzymał 19 zestawów. Są to 
komputery w dobrym stanie, wymiany wymaga tylko dysk twardy. Koszt wymiany to ok. 180 zł.  

  Zarząd powołał Komisję Konkursową w celu opiniowania złożonych ofert na realizację zadań 
zleconych w 2023 r. przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki organizacjom pozarządowym oraz podmiotom, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego    
i o wolontariacie oraz w celu przedłożenia wyników konkursu ofert na przyznanie dotacji do zatwierdzenia 
Zarządowi Powiatu. Nabór wniosków trwa do 02.01.2023 r.  

  Kolejnym punktem posiedzenia Zarządu było spotkanie z wykonawcą dokumentacji projektowej 
dla zadania „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P ul. Gdańska w Czarnkowie” w sprawie terminu 
zakończenia zadania. Umowa z wykonawcą zawarta została dosyć dawno, w marcu 2020 r. Po drodze było 
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kilka aneksów. Zbliża się koniec roku, Zarząd chciał sprawę wyjaśnić, definitywnie zakończyć, bowiem ze 
strony wykonawcy, dokładnie z Konsorcjum dwóch firm, nie było znaczącej poprawy odnośnie 
przedłożenia kompletnej dokumentacji na to zadanie. Kary biegną, zgodnie z ostatnim aneksem termin 
zakończenia zadania upłynął w marcu br. Każdy dzień zwłoki to 930 zł. Wg. zapewnień  i spisanego 
dokumentu, po posiedzeniu Zarządu, Konsorcjum zapewniło, że do 30 marca 2023 r. przedłoży  
dokumentację, brakujący na ten moment element branży elektrycznej, a do lipca 2023 r. kompletną 
dokumentację z wszystkim pozwoleniami na budowę.   

To są wszystkie sprawy jakim Zarząd Powiatu zajmował się na ostatnim posiedzeniu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Wicestarosty, dotyczące 
informacji pisemnej z pracy Zarządu, jak i też tej dzisiejszej? 

Radny Rajek odniósł się do pisemnej informacji Starosty z pracy Zarządu z dnia 1 grudnia 2022 r. 
Sprawa dotyczy wniosku Burmistrza Trzcianki w temacie możliwości pozyskania środków zewnętrznych na 
oficynę w Białej. Radny prosił o kilka słów w tym temacie.  

Wicestarosta Kryger odpowiedział, że podczas jednego z posiedzeń Zarząd gościł Pana Burmistrza 
Trzcianki, który ma pewien pomysł na oficynę w Białej. Wiąże się to z faktem, że pod koniec listopada br. 
został ogłoszony Rządowy Program Odbudowy Zabytków, nabór trwa do końca stycznia 2023 r. Jednym   
z pomysłów, o którym Pan Burmistrz Trzcianki poinformował Zarząd Powiatu jest możliwość aplikowania   
o środki na wykonanie dokumentacji projektowej, na polepszenie stanu tejże nieruchomości. Gdyby to się 
udało, to oczywiście otwiera to możliwość ubiegania się o kolejne środki i stworzenie w tym miejscu 
czegoś ciekawego, o czym Pan Burmistrz wspomniał. Dokładnie Pan Burmistrz poinformował, że jego 
pomysł jest taki, aby tam przenieść Muzeum trzcianeckie i to jest jedna kwestia. Druga kwestia, to   
w ramach tego Programu Powiat może aplikować o środki na DPS w Wieleniu, na wymianę okien   
w budynku, z czym Powiat boryka się od lat. Z tej możliwości Powiat chce skorzystać. Nie ma tu kolidacji, 
aby jeden pomysł przeszkadzał drugiemu. Można pozyskać 98% dofinansowania, to żal nie spróbować.  

Radny Rajek zrozumiał, że oficyna w Białej miałaby być miejscem Muzeum, pomysł fajny, ale 
mamy tam szkołę i pytanie, czy to można łączyć, bo na ten czas obiekty te worzą całość na jednej działce. 
Pomysł dobry, sygnał bardzo pozytywny stąd radny kibicuje aby to się udało.  

Wicestarosta Kryger odpowiedział, że wg. wspólnych rozmów trzech stron: Burmistrz, Powiat, 
MOS, nie widzi się sprzeczności interesów, aby w przyszłości to jednej ze stron kolidowało.  

Radny Zygmunt Jasiewicz zapytał, czy nie byłoby wskazane, skoro Gmina chce tam prowadzić 
swoje zadanie, aby Gminie to wcześniej przekazać? 

Wicestarosta odpowiedział, że sprawa jest otwarta, najpierw musimy do tego momentu dobrnąć. 
Zaczynamy fazę wstępną odnośnie wykonania dokumentacji projektowej.  

Członek Zarządu Włodzimierz Ignasiński odpowiedział, że pomysł żeby przenieść Muzeum do 
oficyny pałacowej w Białej jest pomysłem dobrym. Gdy pomysł będzie miał szansę realizacji trzeba będzie 
wówczas najpierw podzielić ten teren, a dalej można gminie część działki przekazać, co nie będzie sprawą 
łatwą, bo póki co ten teren jest zabytkowo spójny. Prowadzone są działania, które mogą przynieść dobry 
skutek, ale zbyt dużych nadziei, jeszcze by nie pokładał.   

Wicestarosta Kryger doda, że na te cele w skali kraju jest 3 miliardy zł, a uprawnionych bardzo 
wielu. Jeżeli to przeliczy się na kwoty, to dofinansowanie wcale nie będzie znaczące. Wnioski można 
składać w 3 progach kwotowych: do 150 tys. zł, do 500 tys. zł i do 3,500 tys. zł. Łacznie dany samorząd 
może złożyć 10 wniosków.  

Radna Ewa Sumińska zapytała, czy można składać wniosek jeżeli nie jest się właścicielem 
nieruchomości? 

Wicestarosta Kryger odpowiedział, że w tym przypadku Zarząd Powiatu dał Gminie Trzcianka 
prawo do dysponowania nieruchomością na wykonanie dokumentacji projektowej. Z tego tytułu Gmina 
będzie mogła złożyć wniosek.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  
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Ad.18 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego spotkały się na wspólnym 
posiedzeniu w dniu 06 grudnia 2022 roku, omawiając i opiniując projekt uchwały budżetowej powiatu na 
2023 rok oraz projekt WPF – u na lata 2023-2036. Ponadto: 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się również w dniu dzisiejszym, na którym to 
posiedzeniu omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany do uchwały budżetowej powiatu oraz zmiany do 
WPF-u, które na dzisiejszej Sesji zostały zatwierdzone.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.19 

Informacja o sposobie rozpatrzenia interpelacji zgłoszonych na ostatniej Sesji. 

 Przewodniczący Rady Przypomniał, że na ostatniej Sesji złożone zostały dwie interpelacje przez 
tego samego radnego. Odpowiedzi ( zał. nr 43 i nr 44 ) zostały radnemu jak i pozostałym radnym 
przekazane, stąd Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 Radni nie zabrali głosu.  

Ad.20 

Interpelacje radnych.  
Radna Izabela Bobińska złożyła interpelację w sprawie składowiska odpadów w miejscowości 

Sarbia. Prosiła o wyjaśnienie na jakim etapie jest sprawa na dzień dzisiejszy.  

Przedmiotowa interpelacja stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Wiesław Maszewski złożył interpelację w sprawie nowego rozkładu jazdy 
autobusów z miejscowości Gębice gm. Czarnków, w związku z licznymi sygnałami niezadowolenia 
mieszkańców na nowy rozkład jazdy.  

 Przedmiotowa interpelacja stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  

Ad.21 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  
Ad.22 

Sprawy różne. 
 W sprawach różnych Wicestarosta Kryger przedłożył krótką informację na temat połączeń 
autobusowych na terenie naszego Powiatu. Z tematem borykamy się od września br., kiedy to otrzymano 
informację pisemną z firmy PKS Wałcz, że z dniem 1 stycznia 2023 r. zaprzestaje przewozów, a tym samym 
pozostawia Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki jako białą plamę bez dojazdów w którąkolwiek ze stron. 
Rozmowy prowadzono od początku, były rozmowy w PKS Piła i dodatkowo z dwoma lokalnymi 
przewoźnikami tj. z firmą z Wielenia i firmą z Trzcianki. W rozmowach od samego początku uczestniczyli 
Wójtowie  i Burmistrzowie poszczególnych gmin naszego powiatu. W między czasie Powiat wystąpił  
 z wnioskiem do Wojewody Wielkopolskiego, gdy tylko został ogłoszony nabór w ramach Rządowego 
Programu Przewozów Autobusowych, gdzie dopłata wynosi 3 zł do tzw. wozokilometra. Sytuacja 
zmieniała się bardzo często, bowiem gdy już ustalony był pewien model to pojawiały się inne okoliczności. 
M.in. pojawiła się inna firma, która nam trochę te ustalenia popsuła. Trzeba było na nowo pewne rzeczy 
uzgadniać, korygować, tak aby przede wszystkim dzieci uczęszczające do naszych szkół średnich miały od   
1 stycznia 2023 r. zabezpieczony dojazd do tych szkół. Wspólnie z Wójtami i Burmistrzami zabezpieczono 
na ten cel 822 tys. zł w przyszłorocznym budżecie, z tego 246 tys. zł pochodzi z budżetu Powiatu,   
246 tys. zł  z budżetu wszystkich 8 gmin i 330 tys. zł z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych.   
Na skutek porozumienia pomiędzy przewoźnikami jak i samorządami sytuacja na dzień dzisiejszy wygląda 
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w ten sposób, że będzie 18 linii autobusowych, co daje 50 połączeń. 10 linii obsługiwała będzie od   
1 stycznia 2023 r. Firma PKS Piła, 4 linie przewoźnik z Trzcianki, 2 linie przewoźnik w Wielenia i 2 linie 
Firma Euromat-Pol. Dodatkowo w ramach rozmów zabiegano aby było pewne połączenie naszego 
Powiatu  z Poznaniem. Temat dosyć trudny. Udało się przy dopłacie dla przewoźnika z Trzcianki, uzyskać 
połączenie z Trzcianki przez Czarnków do Obornik ( punkt przesiadkowy na pociąg do Poznania ), na 
początku 2 razy dziennie ( rano i popołudniu ). W międzyczasie w grudniu wpłynęło 7 nowych wniosków   
przez Firmę Euromat-Pol na realizację nowych usług. Patrząc geograficznie Firma złożyła wnioski na gminę  
Czarnków, Połajewo i Lubasz. Dodatkowo chcą wejść w linię Wałcz – Trzcianka – Czarnków – Lubasz- 
Szamotuły, czyli patrz Szamotuły jako drugi punkt przesiadkowy do Poznania. Oczywiście co z tego wyjdzie 
to zobaczymy. Pewne sprawy są w toku, m.in. uzyskiwanie pozwoleń na przewozy między powiatami   
z Urzędu Marszałkowskiego. Pozwolenie na linie Trzcianka – Czarnków – Oborniki powinno się pojawić na 
początku stycznia 2023 r. Ustalony na dzień dzisiejszy rozkład jazdy jest pewnym zarysem, który pewnie 
będzie wymagał korekt, ale od czegoś trzeba było zacząć.  

Ad.23 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLIV Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 15.28. 

Przewodniczący Rady złożył życzenia noworoczne radnym, pracownikom Starostwa jak   
i mieszkańcom Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 
Małgorzata Pompała                                                                                        


